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Abstract (en)
The drill column is for a core drilling unit (2) or similar and has a fixable foot plate (4) with a through passage hole (5) for accommodation of
a tension bolt (6) with at least one axially effective stop shoulder (7a,7b). The through passage hole has at least one securing device (8) with
an axially effective counter shoulder (10a,10b) for axial securement of the stop shoulder of the tension bolt and at least one manually operable
eccentric (11a,11b) for axial clamping of the tension bolt secured by the securing device. <??>The tension bolt stop shoulders are diametrically
opposite to one another and the securing component has two securing jaws (9a,9b) with diametrically opposed counter shoulders.

Abstract (de)
Ein Bohrständer (1) für ein Werkzeuggerät (2) mit einer fixierbaren Fussplatte (4) mit einem diese normal durchbrechenden Durchgangsloch (5) zur
Durchführung eines Spannbolzens (6) mit zumindest einer axial wirksamen Anschlagschulter (7a; 7b), wobei dem Durchgangsloch (5) zumindest
ein Rastmittel (8) mit einer axial wirksamen Gegenschulter (10a, 10b) zur axial formschlüssigen Arretierung der Anschlagschulter (7a; 7b) des
Spannbolzens (6) und zumindest ein händisch bedienbarer Exzenter (11a; 11b) zur axialen Verspannung des über das Rastmittel (8) arretierten
Spannbolzens (6) zugeordnet ist. <IMAGE>
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